

目 錄

1	編輯要點 編輯委員會
3	避險策略下的議價：土耳其對俄烏戰爭之外交政策走向 楊三億
23	新型態戰爭－「混合戰」威脅之應處作為：以俄烏戰爭為例 黃志軒
49	中共對我認知作戰探析－以 2022 年 8 月軍演為例 郭文君 葉志偉
81	探討家長式領導與部屬建言行為間之關係－ 以主官部屬關係為中介效果 梁懷良 張榆昕
101	運用層級分析法結合 HFACS 探討影響空軍航管飛安 人為因素之研究 葉晉良 甯方璽 連賢明

CONTENTS

1	Chief's Letter Editorial Board
3	Bargaining under Hedging Strategies: Turkey's Foreign Policy Regarding the Russo-Ukrainian War San-Yi Yang
23	A New Type of Warfare: Taiwan's Responses to the Threat of “Hybrid Warfare”: Lessons from Russia-Ukraine War Chih-Hsuan Huang
49	An Analysis of the Chinese Communists Party's Cognitive Warfare: A Case Study of China's Military Drill in August 2022 Wen-Chun Kuo Chih-Wei Yeh
81	Exploring the Relationships between Paternalistic Leadership and Subordinates' Voice Behavior: The Mediating Role of Leader-Member Exchange Huai-Liang Liang Yu-Hsiang Chang
101	The Study of Human Factors Affecting Flight Safety in Air Force Air Traffic Control Using the Analytic Hierarchy Process Combined with HFACS Jin-Liang Ye Fang-Shii Ning Hsien-Ming Lian